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Protokół Nr 10/2019 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 15 listopada 2019r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska                       

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu (obecni wszyscy członkowie komisji). 

Ponadto w posiedzeniu udział wziął Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

b. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego; 

c. określenia stawki jednostkowej dofinansowania kosztów zbiorowego 

odprowadzania ścieków; 

d. zmian w budżecie Gminy na rok 2019, 

e. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2019-2034, 

2. Sprawy różne.  

 

Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i poprosiła Skarbnika 

Miasta i  Gminy o omówienie proponowanych stawek podatku od nieruchomości. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak omówił proponowane stawki podatku od 

nieruchomości porównując je do stawek obowiązujących w 2019r. i do maksymalnych stawek 

określonych rozporządzeniem Ministra Finansów. Odnośnie podatku od gruntów określonego 

w § 1 pkt 1 lit. c tiret drugi projektu uchwały poinformował, że Burmistrz złoży na sesji 

autopoprawkę o ustalenie tego podatku w wysokości 0,17 zł za m2 powierzchni. Wzrost tego 

podatku wyniesie 4 grosze za m2, a nie 7 groszy jak zostało zaproponowane i zapisane w 

projekcie uchwały. Dodał, że stawki podatku od nieruchomości od czterech lat były na tym 

samym poziomie. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w związku z tym przewodnicząca 

komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. Poinformowała, 

że projekt uchwały opiniowała Świętokrzyska Izba Rolnicza, która nie wniosła uwag do 

proponowanego projektu uchwały o obniżeniu ceny żyta do wymiaru podatku rolnego, 

przedstawiając brzmienie opinii Izby Rolniczej. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o 

informację w sprawie projektu uchwały. 
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Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że Rada Miejska jest 

uprawniona do obniżenia ceny skupu żyta do obliczenia podatku rolnego  na obszarze gminy. 

Proponuje się zastosować obniżkę ceny żyta w takiej samej wysokości o jaką obniżono cenę 

żyta w roku poprzednim. Cena za kwintal żyta do podatku rolnego wzrośnie o 4 zł, co 

powoduje, iż podatek rolny wzrośnie o 10 zł za 1 hektar przeliczeniowy w stosunku do roku 

poprzedniego. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o 

projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie określenia stawki jednostkowej dofinansowania kosztów zbiorowego 

odprowadzania ścieków i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że proponuje się o 40 groszy 

niższą dopłatę jednostkową za m3 ścieków niż w roku poprzednim zwiększając cenę dla 

mieszkańców. Ogólnie dopłata dla zakładu będzie wyższa, bo wzrasta ilość oczyszczanych 

ścieków. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

określenia stawki jednostkowej dofinansowania kosztów zbiorowego odprowadzania ścieków 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

określenia stawki jednostkowej dofinansowania kosztów zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Ad.1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2019 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy  

o omówienie proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów o kwotę 46.551 zł oraz zwiększa się plan wydatków o kwotę 111.060 zł. Różnica 

między wydatkami, a dochodami zostanie uzupełniona wolnymi środkami pochodzącymi  

z nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającymi  

z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Omówił zmiany w dochodach budżetu 

określone  załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone 

załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie 

wprowadza się w załączniku Nr 3 – Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia 

planowane do poniesienia w 2019 roku, w załączniku Nr 4 – Plan przychodów i rozchodów 

budżetu w 2019r. i w załączniku Nr 5 – dotacje podmiotowe w 2019 roku. 
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Członkowie komisji po przeanalizowaniu proponowanych zmian w budżecie gminy nie 

wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2019 w związku 

z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii 

o proponowanych zmianach w budżecie gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2019. 

 

Ad.1.e)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2019-2034 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy, oraz zmianami w budżecie wprowadzonymi zarządzeniami 

Burmistrza od ostatniej zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Omówił wprowadzane 

zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2019-2034 i załączniku  

Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2019-2023, które szczegółowo przedstawia 

objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik Nr 3 do projektu uchwały.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2019-2034 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2019-2034. 

 

Ad.2.Sprawy różne. Radni nie zgłaszali żadnych spraw. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółował: 

S.Kielesiński                                                                    

                 Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                          Jadwiga Łopatowska 

 


